
مدیرعامل  البته  کادمی  آ سابق  رئیس  ملی:  آرمان    
کادمی باشگاه علیه  پرسپولیس در خصوص حاشیه های آ

یکدیگر مصاحبه کردند. 
 صحبت

رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در حاشیه 
کرد:  مجمع انتخاباتی هیات فوتبال استان تهران اظهار 
مجمع عادلانه ای بود که در نهایت آقای ماجدی به عنوان 
کم  برتر  لیگ  در  تهران  سهمیه  شدند.  انتخاب  رئیس 
که تعداد تیم های تهرانی بیشتر  کنند  کمک  است و باید 
شود. البته باید به تیم های پایه هم توجه شود. وی درباره 
اختلاف نظر با باشگاه استقلال بر سر زمان برگزاری داربی 
گفت: با استقلال هم عقیده ایم و اختلاف نظر نداریم. آنها 
نامه نوشته اند که بازی مهمی دارند، ما هم چنین نامه ای 
نوشته بودیم اما نکته اینجاست که آنها سه بازی مهم در 
تهران دارند ولی ما باید به شهر و کشور دیگری برای بازی 
می رفتیم. آنها در تهران بازی می کنند و می توانند بیشتر 
استراحت کنند. ما هم نوشته بودیم که بازی ملی داریم 
و گفتیم بازی ما را لغو کنید اما قبول نکردند. ما ۱۳۰ دقیقه 
ع تیم ما را خسته  کردیم و این موضو برابر سپاهان بازی 
کرد. ما هم مثل استقلال بودیم؛ چیزی که بر ما حرام بود 
نمی شود بر دیگری مباح باشد. او همچنین گفت: ما در نامه 
نوشتیم که ۵ مصدوم داریم، یکی از بازی ها را عقب بیندازید 
اما قبول نکردند. وی درباره انتخاب رضا کرمانشاهی به 
عنوان معاون اجرایی باشگاه پرسپولیس هم گفت: یکی از 
پست هایی که کسی را نداشتیم کارها را پیگیری کند، کمیته 
داوران، فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ بود، به همین 
خاطر کسی را انتخاب کردیم که تخصص دارد و از طرفی 
می تواند برای بازیکنان ما کلاس بگذارد تا کمتر در زمین 
خطا کنند. برخی می گویند او در فلان تیم بوده، مثل این 
است که یک بازیکن از تیمی به تیم دیگر نمی تواند برود. او 
درباره اظهارات محمد محمدی و اینکه آیا علی پروین نقشی 
؟ هم گفت: من خیلی  در تصمیمات پرسپولیس دارد یا خیر
دوست دارم او نقش داشته باشد چون فوتبال ایران را با علی 
پروین می شناسند اما او عادت ندارد در کاری دخالت کند. 
این آقایانی که اسم بردید شاید اشکال ماست که مراعات 
می کنیم و نمی گوییم که فلانی بر اساس اعلام یک دستگاه 
نظارتی چه پول هایی از چه جاهایی گرفته که باعث شده از 

پرسپولیس برود. ما مراعات کردیم که نگفتیم. 
 پاسخ 

کنش تند  کادمی باشگاه پرسپولیس با وا رئیس سابق آ
نسبت به اظهارات مدیرعامل این باشگاه عنوان کرد هر 
کسی علیه او مدرکی دارد، منتشر کند. محسن خلیلی در 
گفت وگو با ایسنا، درباره تساوی یک بر یک پرسپولیس 
برابر آلومینیوم در هفته بیستم لیگ برتر اظهار کرد: بازی 
کتور  حساسی برای پرسپولیس بود. هم سپاهان و هم ترا
امتیاز  سه  این  و  بودند  رسیده  برتری  به  هفته  این  در 
را پرسپولیس نیاز داشت، اما به هر حال بازی مساوی 
و  نبود  خوب  بازی  این  در  پرسپولیس  متاسفانه  شد. 
موقعیت های زیادی به حریف داد و روی ضربات ایستگاهی 

گل خورد. بعد از رفتن گاریدو باز هم این اشکال با برجاست. 
وی هوا بود و بازی خوبی را  در نیمه دوم بیشتر توپ ر
ندیدم، اما در نیمه اول بازی بهتری را دیدیم. وی افزود: 
آلومینیوم با شرایط چمن آشنا بود. این چمن خراب من را 
به یاد لیگ آزادگان می انداخت. برای باشگاه آلومینیوم که 
اینقدر خوب برای تیم خود هزنیه می کند بد است که چنین 
چمنی داشته باشد. او درباره تعویض های کارتال هم گفت: 
بازیکنان تعویضی هم در زمین گم بودند چون بازی بیشتر 
گر فشار پرسپولیس بعد از گل  روی هوا بود. در این بازی ا
نبود بازی به تساوی کشیده نمی شد و با شکست همراه 
بود. بازی های زیادی مانده و پرسپولیس باید خود را برای 
این بازی ها آماده کند. البته مصدومانی دارد که دلیل آن هم 
میانگین سنی بالای تیم است. وقتی تیم در چند جام شرکت 
می کند فشار باید بین بازیکنان تقسیم شود و از بازیکنان 
جوان تر بیشتر استفاده شود. وی همچنین گفت: مجتبی 
گل محمدی،  کنار  در  حضور  سال ها  خاطر  به  حسینی 
سبک بازی شبیه به او را دارد. یعنی او از کناره ها بهتر کار 
کناره های پرسپولیس را  می کند. هر تیمی هم در مقابل 
ببندد توان حمله این تیم را بسته است. از طرف دیگر خط 
میانه زمین پرسپولیس هم بسته بود و حسینی به خوبی 
این موضوع را می دانست و بازی را به خوبی بسته بود. به 
خاطر همین است که پرسپولیس هر بازی با آلومینیوم به 
مشکل می خورد. خلیلی درباره عملکرد سردار دورسون هم 
گفت: او پشت به دروازه خیلی خوب کار می کند. او بازیکنی 
است که باید به عنوان مهاجم هدف بازی کند. یعنی در 
سیستم ۴۲۳۱ به عنوان تک مهاجم و یا در سیستم ۴۳۳ به 
عنوان مهاجم هدف بازی کند. در کل وضعیت سه جامی 

که پرسپولیس از دست داده نشان می دهد تیم شرایط 
خوبی ندارد اما امیدوارم در نهایت در لیگ به قهرمانی 
برسد تا سال آینده هم در لیگ نخبگان آسیا حضور داشته 
باشد. او همچنین درباره شرایط پرسپولیس در آستانه 
داربی هم گفت: دو تیم شرایط متفاوتی دارند. استقلال 
وحیه بهتری به این بازی می آیند. صعود این تیم در  با ر
لیگ نخبگان روحیه آنها را بهتر کرده است اما پرسپولیس 
در آسیا نتیجه نگرفته و از این نظر روحیه خوبی ندارد. در 
کل در داربی فشار هوادار زیاد است و هر بازیکنی نمی تواند 
بدون استرس بازی کند. وی درباره اظهارات رضا درویش 
که با کنایه به محسن خلیلی و محمد محمدی عنوان کرده 
بود آنها پول هایی از جاهایی دریافت کرده اند و به خاطر 
گر  گفت: مسلما ا همین از پرسپولیس جدا شده اند، هم 
مدرک و چیزی بود، آبرویی برای من نمی گذاشتند. آقایان 
کنند. این نتایج به خاطر  وی تیم و نتایج تمرکز  بهتر از ر
کلی تیم و اینکه  سه سال مدیریت او است. این ترکیب 
سهمیه بازیکن خارجی تیم سوخت حاصل مدیریت رضا 
درویش است. هرچه به حاشیه بروند بیشتر نگاه ها به به 
گر مدیرعامل باشگاه بودم و هر  خود برمی گردانند. من هم ا
روز علیه من شعار می دادند الان تمرکز لازم را نداشتم. به 
خاطر حرف های ایشان از وکیلم خواستم از او )رضا درویش( 
شکایت کند چون اتهام سنگینی به من زده اند. من همیشه 
سعی کرده ام آرامش پرسپولیس را حفظ کنم اما دوستان 
اجازه نمی دهند. بارها گفته ام هر کسی درباره مدت حضورم 
کادمی پرسپولیس مدرک وسندی دارد که نشان بدهد  در آ
من درخواست پول کرده ام، آن را رسانه ای کند. عملکرد من 

کامل مشخص است. 
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کادمی پرسپولیس  حاشیه های تغییر در آ

گفتوگو

سابق  مهاجم  ابوالقاسم پور  بهنام   
پرسپولیس و کارشناس فوتبال در مورد 
وضعیت این تیم در رقابت های لیگ برتر 

صحبت کرد. 
دیدار  تساوی  درباره  شما  نظر   
پرسپولیس و آلومینیوم در هفته بیستم 

لیگ برتر چیست؟
 شرایط زمین نامناسب بود و چند نفر از 
بازیکنان اصلی هم در این دیدار نبودند 
و شرایط آب و هوا هم قطعا دخیل بوده 
است. پرسپولیس بد بازی نکرد اما مانند 
دیدارهای قبلی، از ضربات ایستگاهی و 

عدم سر زنی مدافعان گل خورد. 
 درباره ضعف خط دفاع پرسپولیس 

چه نظری دارید؟
ضربات  در  خوردن  گل  ضعف  هنوز 
ایستگاهی را داریم. در چند بازی گذشته 
، ایستگاهی و خطاها دروازه  از ضربات کرنر
پرسپولیس باز شده است. پرسپولیس بعد 
، بازی مهمی با استقلال دارد.  از این دیدار
امیدواریم این مشکلات حل شود تا یک 
بازی خوب مقابل استقلال داشته باشیم. 
کارتال هم مانند   آیا پرسپولیس با 

گاریدو نتیجه نمی گیرد؟
نفرات  این  با  پرسپولیس  پتانسیل 
دست  از  کاری  و  است  حد  همین  در 
سرمربی جدید بر نمی آید. باید با همین 
کورس  کند در  برود و سعی  منوال جلو 
قهرمانی عقب نیفتد تا انشاا... از فصل 
کاری  کند و  بعد بازیکنان خوبی جذب 
گفتن  کند تا پرسپولیس هم حرفی برای 

داشته باشد. 
 آیا پرسپولیس همچنان می تواند به 

قهرمانی امیدوار باشد؟
به نظر من می توان امیدوار بود. هنوز 
چند هفته باقی مانده است. فوتبال به 
با  گر  ا اما  نیست  تشخیص  قابل  راحتی 
از  را  قهرمانی  قطعا  برود  جلو  وند  ر این 
دست می دهد. امیدوارم در سیستم بازی 
خ دهد و مقابل استقلال  تغییر و تحولی ر
کورس قهرمانی  تا به  به پیروزی برسند 

نزدیک شوند. 
ناموفق  وج های  خر درباره   
دروازه بان پرسپولیس چه نظری دارید؟
اشتباهاتی  هم  قبلی  بازی های  در   
گندوز  که  بگویم  نمی خواهم  بود.  کرده 
وازه بان بدی است اما شاید می شد  در
که دروازه بان بهتری جذب شود و یا حتی 
شرایط  می داشتند،  نگه  را  بیرانوند  گر  ا
تیم خیلی بهتر بود. به هرحال بیرانوند 
دروازه بان ملی بوده و هواداران او را دوست 
داشتند. متأسفانه با حواشی زیادی جدا 
شد و اینگونه هم کیفیت بیرانوند پایین 
آمد و هم هواداران از دست او ناراحت 
شدند. گندوز دروازه بانی نیست که بتواند 

پرسپولیس را نجات دهد. 
  درباره شعارهای هواداران علیه رضا 

درویش نظر شما چیست؟
کند  گر مدیریت هم تغییر  لآن ا دیگر ا
خ نمی دهد. باید امسال  اتفاق خاصی ر
گر قرار است تصمیمی گرفته  تمام شود و ا

شود، در آن زمان باشد. 

 : ابوالقاسم پور
گر مدیریت هم   ا

تغییر کند اتفاق خاصی 
رخ نمی دهد

راه اندازی دفتر توسعه آسیا  
 در تهران برخلاف 

مقررات  IZSF   است
رئیس فدراسیون بین المللی ورزش های 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی، ایجاد دفتر 
رئیسه  هیات  اعضای  از  یکی  توسط 
را برخلاف  آسیا در تهران  کنفدراسیون 
مقررات IZSF دانست. محسن مهرعلیزاده 
کنش به انتشار  در گفت وگو با ایسنا، در وا
شخصی  شده  عنوان  آن  در  که  خبری 
به نام آیرم به عنوان عضو هیات رئیسه 
توسعه آسیایی کنفدراسیون ورزش های 
زورخانه ای و کشتی پهلوانی آسیا معرفی 
آیا این تشکیلات زیر نظر  شده و اینکه 
کرد: آیرم  IZSF فعالیت می کند، اظهار 
مشاور بین الملل IZSF و یکی از اعضای 
هیات رئیسه کنفدراسیون آسیا است که 
کره جنوبی فعالیت دارد. او  در بوسان 
کنفدراسیون و  در تاسیس و راه اندازی 
چندین برنامه بعدی آن نقش بسزایی 
می کند  سعی  دلیل  همین  به  و  داشت 
این کنفدراسیون فعالیت های موثرتری 
داشته باشد. رئیس فدراسیون بین المللی 
ورزش های زورخانه ای و کشتی پهلوانی، 
افزود: اقدام اخیر وی در راه اندازی دفتر 
توسعه آسیا در تهران هم شاید با همین 
روحیه و در راستای گسترش فعالیت های 
کنفدراسیون بوده است اما شنیده شده 
اخیراً مبادرت به ساختارسازی و انجام 
و  قالب  در  که  کرده  اجرایی  اقدامات 
کنفدراسیون در  تحت نام دفتر توسعه 
هر کشوری از جمله ایران مغایر با حیطه 
مقررات  خلاف  و  کنفدراسیون  وظایف 

IZSF است. 

منهایفوتبال

کوتاه

 درخشان: برخی از بازیکنان 
در قواره پرسپولیس نیستند

تساوی  درباره  تسنیم،  با  گفت وگو  در  درخشان  حمید 
ک گفت: پرسپولیس بازی  پرسپولیس برابر آلومینیوم در ارا
خوبی انجام نداد و هیچ برنامه خاصی از این تیم ندیدیم. هر 
کتیک مشخصی را تعیین می کند و تمرینات  تیمی برای هر بازی تا
کتیک خودش برنامه ریزی می کند، ولی ما برنامه  را هم بر اساس تا
خاصی در بازی پرسپولیس نمی بینیم. متأسفانه پرسپولیس 
هیچ برنامه ای برای رسیدن به گل ندارد و ضعف روی ضربات 
ایستگاهی هم هنوز برطرف نشده است. وی در مورد عملکرد 
اسماعیل کارتال در پرسپولیس خاطر نشان کرد: ما هنوز چیزی 
از این مربی ندیدیم. پرسپولیس دستمزد قابل توجهی به این 
مربی داده است و انتظار می رود وقتی تیمی سرمربی اش را تغییر 
می دهد، شاهد تغییرات مثبت در تیم باشیم، ولی هنوز چیز 
خاصی از کارتال ندیدیم و پرسپولیس بعد از آمدن این مربی هم 
گر بخواهد همین روند را ادامه  تغییری نکرده است. پرسپولیس ا
دهد شانسی برای قهرمانی نخواهد داشت. اسماعیل کارتال 
بعد از بازی مقابل آلومینیوم گفت که تیم ما همین است و باید 
با همین نفرات ادامه دهیم، ولی در پایان فصل خیلی چیزها 
کنش به صحبت های سرمربی  عوض خواهد شد. درخشان در وا
پرسپولیس تصریح کرد: این حرف ها را می توان پذیرفت، چون 
برخی از بازیکنان پرسپولیس در قواره این تیم نیستند و برخی هم 
دیگر کیفیت گذشته را ندارند و در پایان فصل باید کنار گذاشته 
شوند. این موضوع قابل قبول است، ولی مسئله مهم این است 
که ما از لحاظ فنی هیچ تغییری نسبت به گذشته ندیدیم و این 
موضوع مستقیم به سرمربی تیم مربوط می شود. نمی توان 
گفت همه بازیکنان پرسپولیس بد هستند، وقتی سرمربی تغییر 

می کند باید از لحاظ فنی هم شاهد تغییرات مثبت باشیم. 

 برد ارزشمند کایسری در حضور 
کریمی و حسینی

کایسری اسپور در حضور دو بازیکن ایرانی اش توانست ۳ 
امتیاز دیدار با گزتپه را به دست بیاورد. هفته بیست و پنجم 
لیگ ترکیه با برگزاری یک دیدار ادامه یافت که در آن کایسری 
اسپور در خانه به مصاف گزتپه رفت و با یک گل به برتری 
رسید. در این دیدار علی کریمی از ابتدا در ترکیب تیمش قرار 
داشت و سیدمجید حسینی مدافع ایرانی نیز که به تازگی 
از بند مصدومیت رهایی یافته از دقیقه ۸۸ برای تیمش به 
میدان رفت. کایسری با ۳ امتیاز این دیدار ۲۴ امتیازی شد تا 
امیدهایش برای بقا در لیگ ترکیه افزایش یابد. حساس ترین 
دیدار این هفته لیگ ترکیه دوشنبه ۶ اسفند برگزار می شود 
و گالاتاسرای و فنرباغچه در داربی استانبول به مصاف هم 

خواهند رفت. 

 حضور مهاجم استقلال 
در دربی در هاله ای از ابهام

محمدرضا آزادی مهاجم تیم فوتبال استقلال در جریان 
دیدار برابر نساجی مازندران از ناحیه مچ پا مصدوم شد و جای 
خود را در ابتدای نیمه دوم به علیرضا کوشکی داد. آزادی بعد 
 MRI از برگزاری دیدار استقلال - نساجی از پای مصدوم خود
گرفت، اما هنوز جواب آن مشخص نشده است. این مهاجم 
در تمرین ریکاوری امروز استقلال نیز حضور نداشت و براساس 
توصیه پزشکان باید یکی دو روزی استراحت کند. با این شرایط، 
حضور آزادی در دیدار پنجشنبه هفته جاری مقابل پرسپولیس 
در هاله ای از ابهام قرار گرفته است. براساس این گزارش، جوئل 
کوجو مهاجم قرقیزستانی استقلال با وجود حضور در تمرینات 
به دربی نمی رسد. جلال الدین ماشاریپوف هافبک ازبکستانی 
آبی پوشان نیز همچنان تمرینات اختصاصی انجام می دهد 
و هنوز وضعیتش برای حضور در دیدار مقابل پرسپولیس 
مشخص نیست، هر چند که شاید برای دقایقی بتواند در دربی 

بازی کند. 

  خشم مدیران منچستریونایتد 
از کار زیر سایه افتخارات فرگوسن

مقایسه تکراری وضعیت فعلی شیاطین سرخ با دوران اقتدار 
آن زیر نظر الکس فرگوسن، نارضایتی مدیران اجرایی فعلی 
باشگاه را به همراه داشته است. با وجود شروع خوبی که تیم 
فوتبال منچستریونایتد با هدایت روبن آموریم داشت، به نظر 
می رسد که این تیم پا در همان مسیری گذاشته که پیش از 
این با اریک تن هاخ قرار داشت. بی ثباتی های شیاطین سرخ 
ج از خانه  با فرار شنبه شب گذشته این تیم از شکست خار
برابر اورتون در دیداری که ۲ بر صفر عقب افتاده بود، ادامه 
پیدا کرد و بار دیگر بهانه ای برای منتقدان وضعیت فعلی 
باشگاه فراهم شد تا این تیم را با تیم پرافتخار دوران مربیگری 
که ظاهراً مورد  کنند؛ مقایسه ای  الکس فرگوسن مقایسه 
خوشایند مدیران فعلی باشگاه به خصوص جیم رتکلیف، رئیس 
باشگاه نیست. طبق گزارش نشریه میرر، مقایسه های تکراری 
منچستریونایتد فعلی با تیم فرگوسن - سرمربی اسطوره ای 
شیاطین سرخ که سال ۲۰۱۳ بازنشسته شد - رتکلیف 7۲ ساله 
و دِیو بریلزفورد، مدیر ورزشی باشگاه را عصبانی کرده طوری که 
آنها به کارکنان و دست اندرکاران باشگاه هشدار داده اند که بعد 
از این نمی خواهند مطلقاً چیزی درباره گذشته باشگاه بشنوند 
و به آنها یادآوری شود که چگونه من یونایتد در دوران فرگوسن 
بر لیگ برتر سلطه داشت. از نظر بریلزفورد، موفقیت گذشته 
منچستریونایتد، فشار مضاعفی بر تیم فعلی برای پیشبرد 
اهدافش اعمال کرده و باعث شده که روند بازگشت تیم به 
روزهای اوجش مختل شود. گویا مدیر ورزشی شیاطین سرخ 
از اینکه مرور افتخارات گذشته باشگاه حالت »وسواس گونه« 
پیدا کرده راضی نیست و نمی خواهد این وضعیت ادامه داشته 
باشد. در همین حال نشریه سان نوشته است که حتی برخی از 
مسئولان تأثیرگذار در اولدترافورد، فرگوسن را مسبب افت شدید 
منچستریونایتد در ۱۲ سال سپری شده از زمان بازنشستگی اش 
می دانند. ظاهراً از نظر آنها، حضور فرگوسن در ورزشگاه باعث 
افزایش فشار روانی روی تیم می شود و آزادی عملی که برای 
توسعه در کادر فنی و استعدادیابی مدنظر باشگاه هست را از آن 
کتبر سال گذشته  می گیرد. این در حالیست که رتکلیف در ماه ا
دستور دارد قرارداد چند میلیون پوندی فرگوسن با باشگاه به 

عنوان مشاور و سفیر شیاطین سرخ تمدید نشود. 

حذف تلخ جوانان ایران؛ پایان رویای صعود به جام جهانی

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

 تیم فوتبال جوانان ایران در مرحله 
 ۲۰ یک چهارم نهایی جام ملت های زیر 
سال آسیا در ضربات پنالتی مغلوب ژاپن 
شد و از دور مسابقات کنار رفت. جوانان 
ایران با این شکست از صعود به جام جهانی 
۲۰۲۵ بازماندند. دیدار تیم های فوتبال 
جوانان ایران و ژاپن در چارچوب مرحله 
یک چهارم نهایی رقابت های جام ملت های 
زیر ۲۰ سال آسیا در ورزشگاه مرکزی شن ژن 
که در نهایت این  کشور چین برگزار شد 
دیدار با برتری ۴ بر ۳ جوانان ژاپن در ضربات 
پنالتی به پایان رسید. جوانان ژاپن ضمن 
صعود به مرحله نیمه نهایی این رقابت ها 
توانستند جواز حضور در جام جهانی ۲۰۲۵ 
جوانان را نیز کسب کنند و جوانان ایران 
نیز از صعود به این رقابت ها بازماندند. تیم 
فوتبال جوانان در این رقابت ها با تیم های 
ازبکستان، اندونزی و یمن هم گروه بود که 
موفق شد مقتدرانه و با کسب ۹ امتیاز به 
عنوان صدرنشین جواز حضور در مرحله 
حذفی را کسب کند. در مقابل تیم جوانان 
ژاپن با تیم های کره جنوبی، سوریه و تایلند 

هم گروه بود که در نهایت سامورایی های 
جوان توانستند با ۵ امتیاز، بعد از کره جنوبی 
به عنوان تیم دوم جواز حضور در این 
گردان حسین  کنند. شا کسب  مرحله را 
عبدی بازی را طوفانی آغاز کردند و در همان 
ابتدا دیدار و در دقیقه ۵ موفق شدند گل 
اول را به ثمر برسانند، پرس بازیکنان ایران 
جواب داد و حرکت پا به توپ رضا غندی پور 

با پاس در عمق به اسماعیل قلی زاده همراه 
شد، ضربه این بازیکن توسط مدافعین ژاپن 
برگشت داده شد و در ادامه ضربه غندی پور 
تبدیل به گل اول ایران شد. در ادامه این 
که توپ و میدان را  جوانان ژاپن بودند 
در اختیار گرفتند و در چندین موقعیت 
آرشا شکوری توانست دروازه ایران را بسته 
نگه دارد. فشار حملات این تیم رفته رفته 

بیشتر شد و سرانجام در دقیقه ۳۰ اوگورا 
موفق شد دروازه آرشا شکوری را باز کند. 
پاس ری اومکی در پشت محوطه جریمه 
ایران به اوگورا رسید و این بازیکن با یک 
شوت قدرتمند توانست گل تساوی را به ثمر 
برساند. تلاش دو تیم در نیمه دوم حاصلی 
نداشت تا کا به وقت های اضافه کشیده 
شود. سامورایی ها در وقت های اضافه 
همانند نیمه دوم این دیدار توپ و میدان 
را بیشتر در اختیار داشت و موقعیت های 
زیادی بر روی دروازه یوزهای جوان ایجاد 
کردند اما آرشا شکوری به کمک مدافعین 
ایران مانع از گلزنی این تیم شد تا تکلیف 
پنالتی ها  ضیافت  در  دیدار  این  برنده 
مشخص شود. در نهایت تیم جوانان ژاپن 
در ضربات پنالتی موفق شد با نتیجه ۴ بر 
۳ به برتری دست پیدا کند. تیم جوانان 
ژاپن باید در مرحله نیمه نهایی قایت های 
۲۰ سال آسیا مقابل  جام ملت های زیر 
تیم جوانان استرالیا قرار بگیرد. استرالیا 
موفق شد با نتیجه ۳ بر ۲ جوانان عراق را 

مغلوب کند. 

باشگاه  مدیرعامل  رجائیان  محمد   
ک، کم تجربگی را دلیلِ از دست  آلومینیوم ارا
مقابل  حسینی  مجتبی  تیم  برتری  رفتن 

پرسپولیس دانست. 
 کم تجربگی 

محمد رجائیان درباره تساوی تیم فوتبال 
ک مقابل پرسپولیس، به تسنیم  آلومینیوم ارا
بازیکنان  بزرگ، همه  شروین  به جز  گفت: 
داشتند.  سال   ۲۳ زیر  ما  نیمکت نشین 
و  است  پرسپولیس  همیشه  پرسپولیس 
کاملاً  آلومینیوم در طول ۹۰ دقیقه، برتری 
محسوسی داشتیم. باد شدیدی در استادیوم 
می وزید و بازیکنان ما کمتر زیر توپ می زدند. 
با تمجید از نمایش آلومینیوم بیان کرد: شاید 
کم تجربگی باعث شد نتیجه را از دست بدهیم. 
کی بازی می کند  تیم مجتبی حسینی فوتبال پا
و یک صحنه بعد از گلزنی نبود که بازیکنان ما 
برای حفظ نتیجه، دست به وقت کشی بزنند. 
پس از گل می توانستیم سه گل دیگر بزنیم. باید 

به کادر فنی تبریک بگوییم. می توانستیم پیروز 
شویم، اما قسمت نبود. 

 داوری 
مورد  در  آلومینیوم  باشگاه  مدیرعامل 
این باشگاه به  اعتراض مدیر تیم فوتبال 
داوری، پیش از بازی با پرسپولیس خاطرنشان 
کرد: گل آلومینیوم مقابل هوادار به صورت 
گر مسابقه با  میلیمتری مردود شد و شاید ا
کمک داور ویدئویی )VAR( برگزار می شد، این 
گل را رد نمی کردند. حرف مدیر ما همین بود. 
برای داشتن فوتبال بانشاط باید به هم کمک 
کنیم. رجائیان با بیان اینکه نواقص VAR باید 
برطرف شود، اظهار داشت: داوران ایرانی 
زیادی مدرک حضور در اتاق VAR را ندارند 
و همان تعداد محدود نیز بعد از یک مسابقه 
گر  مجبور هستند به یک بازی دیگر بروند. ا
بدانیم  باید  هستیم،  ک  پا فوتبال  مدعی 
داشتن VAR به صورت ناقص از نداشتن آن 
بهتر است. داور با VAR با اطمینان بیشتری 

تصمیم می گیرد. 
 نگرانی؟

در  ویدئویی  داور  کمک  عملکرد  وی 
ورزشگاه امام خمینی )ره( را ستود و تصریح 
کرد: در برخی از ورزشگاه ها، مشکلاتی در 
ک  پخش تصاویر وجود دارد که این ایراد در ارا
وجود ندارد. مجتبی حسینی و آلومینیوم 
از چیزی جز اشتباه داوری نگران نیستند. 
حسینی و دستیارانش به صورت شبانه روز روی 
مسائل فنی تمرکز کرده اند و کسی به دنبال 
حاشیه سازی نیست. مدیرعامل آلومینیوم در 
مورد اعتراض غیرمستقیم مجتبی حسینی به 
انتصاب رضا کرمانشاهی در باشگاه پرسپولیس 
گر  ا کرمانشاهی رفیق ماست.  کرد:  عنوان 
مسابقات  برگزاری  با  مرتبط  دستگاه های 
قانونمند باشند، داور بازنشسته می تواند هر 
جایی کار کند. قبل تر کمیته داوران به برخی 
از باشگاه ها چنین اجازه ای نمی داد. این کار 
زمانی اشکال دارد که داور را با لابی کردن عوض 

کنند که فکر نکنم اینگونه باشد. 
 سهمیه آسیا 

رجائیان با بیان اینکه می دانست فصل 
دشواری پیش روی آلومینیوم قرار دارد، به 
تسنیم گفت: به همین دلیل بود که به نفرات 
گر  مدنظر حسینی اجازه جدایی ندادیم. ا
هدف ما کسب سهمیه آسیایی یا کسب یکی 
از رده های اول تا پنجم لیگ بوده، ما ضعیف 
بودیم. با این حال اخذ مجوز حرفه ای، ایجاد 
و  جوان  بازیکنان  جذب  لازم،  زیرساخت 
توجه به رده پایه هدف ماست. وی درباره 
در  ک  ارا آلومینیوم  باشگاه  مالی  وضعیت 
لیگ بیست وچهارم خاطرنشان کرد: باشگاه 
آلومینیوم در نیم فصل می توانست از فروش 
بازیکن، کل بودجه باشگاه را به دست بیاورد. 
از لحاظ اقتصادی یک باشگاه کم هزینه و جمع 
و جور هستیم. خدا را شکر پولی که با زحمات 
کارگران به دست می آید، مشکلی برای ما ایجاد 

نمی کند.

رجائیان: پرسپولیس رابه خاطر کم تجربگی نبردیم 


